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Afholdt i pumpehuset, Johannesmindevej 45 

 

1. Valg af dirigent 

Bjarne Nielsen blev enstemmigt valgt. Bjarne konstaterede, at indkaldelsen er sket 
rettidigt. Gennemgik dagsordenen, der var ingen bemærkninger. 
 

2. Formandens beretning 

Formand Peter Villesen aflagde sin beretning, som blev godkendt uden bemærkninger. 
Beretningen er vedlagt referatet. 
 

3. Regnskab for det forløbne år, samt forslag til kontingent for det løbende år 

Kasserer John Andersen gennemgik regnskabet, som gav et lille underskud på 1.286,52. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Kontingent for det løbende år – John foreslog at det forbliver uændret – blev godkendt. 
 
Bent Preben gennemgik instrumentarkivet, hvor der var lidt ændringer siden sidst. Bent 
Preben oplyste/efterspurgte om der har været nogen nede i instrumentrummet, da der er 
forsvundet en cornet, der var ingen der umiddelbart kendte noget til dette.   
Bestyrelsen gennemgår listen sammen med Bent Preben, når vi igen får styr på 
instrumenterne, som for tiden er opmagasineret flere steder. Enighed om at det kun skal 
være Bent Preben som har nøgle til instrumentrummet. 
Preben Sommer roste Bent Preben for det store arbejde med arkivet, hvilket alle 
tilsluttede sig. 
 

 
4. Indkomne forslag 

Forslag om vedtægtsændring vedr. § 13 – nuværende indledende ordlyd: Ordinær 
generalforsamling afholdes én gang årligt i april måned – foreslås ændret til: Ordinær 
generalforsamling afholdes én gang årligt i februar måned. 

John Gadegaard foreslog, at der i stedet skulle stå inden 1. april eller i første kvartal, så 
det var lidt mere fleksibelt. Forslaget blev sat til afstemning  (kassereren konstaterede at 
alle havde stemmeret) og det blev ved stemmeflertal vedtaget, at ordlyden skal være: 
Ordinær generalforsamling afholdes én gang årligt i første kvartal. 



Ovennævnte ændring afstedkommer en ændring af §10 stk. 2, hvor sidste linie lyder: 
Kontingentrestance uden henstand pr. 31/3 medfører tab af stemmeret ved general-
forsamlingen – ændres til: Kontingentrestance uden henstand pr. 31/12 medfører tab af 
stemmeret ved generalforsamlingen. 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg : Formand Peter Villesen Blev genvalgt   
  Kasserer John Andersen Blev genvalgt 
  Suppleant Kurt Christensen Blev genvalgt 
  Suppleant  Ole Jensen  Blev genvalgt 
 
 

6. Valg af revisorer og revisorsuppleanter 
 
På valg:  Revisor John Gadegaard Blev genvalgt 
  Revisor Preben Rasmussen Nyvalgt blev Alf  Mervig 
  Suppleant Poul Blendstrup Nyvalgt blev Per Schwartz 

Suppleant Alf Mervig  Nyvalgt blev Trine Friis-Hansen 
 
 

7. Eventuelt 
 
Følgende oplysninger/kommentarer blev diskuteret: 
 
Dorte Koldsøe oplyste, at vedr. friluftskoncerten i Farstrup, som vi plejer at være med til,  
er det pt. uklart om vi skal spille i år, da præsten er sygemeldt og har været det i ½ år.  
Dorte er i kontakt med dem, og vil prøve at kontakte den nye præst, og det vil så snarest 
muligt blive meldt ud om koncerten bliver til noget. 
 
Preben Sommer henstillede til bestyrelsen om det kan lade sig gøre fremadrettet, at vi kan 
spille forårskoncert i Musikkens Hus. Formand Peter Villesen kommenterede at 
indvielsesdagen er sat til den 31. marts 2014, så den kan nok ikke blive klar til vores 
næste koncert, desuden vil leje af den lille sal koste omkring 50.000,- kr., så Peter tror 
ikke, at der er store håb for det. 
 
Leif Bertelsen kommenterede vedr. Aalborg Menighedscenter, hvor vores forårskoncert 
blev holdt i år – rigtig flotte lokaler, men duede ikke til at spille i, dirigenten syntes dog, 
at det var udmærkede lokaler at spille i – der var delte meninger. Foreslog i stedet 
Hasseris Gymnasium – men Peter oplyste, at salen er optaget af terminsprøver på det 
tidspunkt, Leif foreslog også den gamle Hobrovejens skoles lokaler. Bestyrelsen arbejder 
videre med, hvor vi fremover kan være.  
Leif foreslog, at vi skal have en fast konferencier evt. Villy Mølgaard, det blev oplyst, at   
Orla, som vi har haft mange gange og som vi er meget tilfredse med, stadig gerne vil 
være konferencier, men bare var forhindret i år. 
Leif foreslog, at vi skal spille flere gamle marcher og efterspurgte om der ikke kunne 
bygges en koncert op over et tema, f.eks. filmmusik osv., vi har før haft en tema som hed 
jorden rundt. 



 
Bjarne Nielsen havde en kommentar vedr. nye medlemmer – orkestrets gennemsnitsalder 
er efterhånden mere end 65 år, hvor fleksible er vi egentlig med hensyn til at værge nye 
medlemmer, Bjarne foreslog, at de nye unge som kommer ind i orkestret, skal spille den 
stemme de selv ønsker, og er der så for mange på den stemme, må de ældre evt. rykke 
ned på en anden stemme.  
Ifølge vores vedtægter § 8 er det bestyrelsen som i samråd med dirigenten tager 
beslutning om optagelse i orkestret samt sammensætning i orkestret mm.  
 
John Gadegaard spurgte, hvem der sammensætter repertoireudvalget. Det er bestyrelsen 
der vælger div. udvalg for 1 år ad gangen, fremgår af vores vedtægter § 21. 
Med hensyn til de ønsker medlemmerne kommer med til repertoireudvalget, blev det 
oplyst, at de bliver taget meget seriøst, men udvalget bestemmer. 
 
Erik Carlsen havde en kommentar vedr. arrangementer, synes der er mange koncerter 
søn- og helligdage, hvilket går ud over familielivet. 
 
Der var ikke yderligere bemærkninger/kommentarer. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen. 
 
 

Således opfattet 
Referent/Kirsten 

 
 
 
Godkendt 
 
 
 
Bjarne Nielsen - Dirigent 


